
 
 

 

 

 

尊敬的客戶： 

關於「中華通北向過戶費下調」之通知 

 

 

多謝 閣下選用廣發証券(香港)經紀有限公司（下稱「本公司」）之服務。 

 

根據中國證券登記結算有限責任公司(「中國結算」)2022 年 4 月 28 日發出有關中華通

北向過戶費下調之通告，自 2022 年 4 月 29 日星期五起，每名中華通結算參與者應付

的中華通證券交易過戶費將由現行按照成交金額 0.002%雙向收取下調為按照成交金額

0.001%雙向收取。 

 

詳情可參閱香港交易所之有關通告: https://www.hkex.com.hk/-/media/HKEX-

Market/Services/Circulars-and-Notices/Participant-and-Members-

Circulars/HKSCC/2022/cc_HKSCC_SET_017_2022_.pdf 
倘有任何疑問，請致電客戶服務熱線(852) 3719-1288/4008695575 與本公司查詢。 

 

 

廣發証券(香港)經紀有限公司謹啟 

2022 年 5 月 6 日  

 

Date: 6 May 2022 

 

Dear Valued Client,  

 

Notice of Revision of Northbound Transfer Fee in relation to Stock Connect 

 

Thank you for choosing the services of GF Securities (Hong Kong) Brokerage 

Limited(“GFSHK”)!  

 

With reference to the announcement on 28 April 2022 issued by China Securities Depository 

and Clearing Corporation Limited (“ChinaClear”), the Transfer Fee payable by each China 

Connect Clearing Participant (“CCCP”) through Stock Connect will be revised on 29 April 

2022 Friday from 0.002% to 0.001% of the consideration of each transaction in China Connect 

Securities per side.  

 

For more details, please refer to the corresponding circular published by HKEX:  

https://www.hkex.com.hk/-/media/HKEX-Market/Services/Circulars-and-Notices/Participant-

and-Members-Circulars/HKSCC/2022/ce_HKSCC_SET_017_2022_.pdf 

 

Should you have any question, please feel free to contact our customer service hotline at 

(852) 3719-1288/4008695575.  

 

 

GF Securities (Hong Kong) Brokerage Limited 
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